Ref no.

BA/N/25/10/495

BAP/N/25/10/552

BA8/N/25/10/347

27/10/2025



To: All Residents of Bel-Air

致 : 貝沙灣各住戶

"Bottle-to-Bottle" Recycling Machine 「樽樽不息」膠樽智能回收機

DETAILS 詳情:

The "Bottle-to-Bottle" Community recycling machine has officially arrived at our estate, partnering with residents to practice environmental stewardship and build a sustainable green neighborhood.

Location: Podium outside Tower 8, Phase 1 (next to the used clothing recycling bin)

How to Use:

- 1. Prepare plastic bottles: rinse used beverage bottles with clean water and keep the barcode intact
- 2. Activate Account: Download the "Carbon Coins" app and complete registration
- 3. Scan to Recycle: Open the app and scan the QR code displayed on the machine's screen
- 4. Insert Bottles: Place plastic bottles one by one into the bottle slot. The system will automatically recognize and count them, instantly crediting points to your Carbon Coins account, accumulated coins can redeem a variety of curated gifts

For any operational inquiries, please call the Green Future Fund Association Customer Service Hotline at +852 2388 0821 (Whatsapp available) for assistance.

「樽樽不息」膠樽智能回收機已正式登陸本苑,與住戶一同實踐環保,共建可持續發展的綠色社區。

位置:1期8座平台對出(舊衣回收箱旁)

智能膠樽回收機使用方法:

- 1. 準備膠樽:請將用過的飲料膠樽用清水簡單沖洗,保留塑膠樽上的條碼。
- 2. 啟動帳戶:下載「Carbon Coins」手機應用程式,並完成註冊。
- 3. 掃碼回收:於回收機身屏幕掃描應用程式內的二維碼。
- 4. 放入膠樽:將膠樽逐個投入入樽口,系統會自動識別並計算數量,積分將存入 「Carbon Coins」帳戶以換取禮品。

如有任何操作上的疑問,請致電綠色未來基金總會客戶服務熱線: +852 2388 0821 (有 Whatsapp 功能)。















Post Until 張貼至

30/11/2025

This notice has uploaded to Bel-Air website www.bel-air-hk.com and One-stop Mobile Apps 此通告已上載於貝沙灣網頁 www.bel-air-hk.com 及一站式手機應用程式



(PMC Licence Number 物業管理公司牌照號碼 : C-191466)

Phase 1-3 Service Centre 第 1-3 期服務中心: 【2989 6000 ☑ bel-air.service.centre@pcpd.com Phase 4-6 Service Centre 第 4-6 期服務中心: 【2989 6350 🖃 bel-air.on.the.peak@pcpd.com







